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Nr. 31665/12.11.2019 

 

 

 

PROCES VERBAL 

 

Încheiat astăzi  31.10.2019  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia - 

Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi, 31.10.2019, ora 13.00,  în 

conformitate cu prevederile art.178, alin.(1) şi art.179 (1) și (2) din O.U.G. 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, în Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul 

Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean Constanţa. 

 

 La sedinţă participă: domnul Țuțuianu Marius Horia – Președinte al 

Consiliului Județean Constanța, domnul Palaz Claudiu-Iorga Vicepreşedinte al 

Consiliului Judeţean Constanţa, domnul Learciu Dumitru Daniel - Vicepreşedinte al 

Consiliului Judeţean Constanţa, doamna Belu Mariana - Secretar General Județului 

Constanța, consilieri judeţeni, managerii instituțiilor subordonate Consiliului 

Județean Constanța, directorii direcţiilor de specialitate din aparatul propriu al 

Consiliului Judeţean Constanţa. 

 De asemenea, în sală, sunt prezenți reprezentanți mass media.  

 Lipsesc următorii consilieri județeni: doamna Lokman Ionela (absent 

motivat), doamna Gheorghe Adriana (absent motivat). 

 

X 

 

Ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului 

Judeţean Constanţa din data de  30 Septembrie 2019. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare între Ordinul 

Arhitecţilor din România -  Filiala Teritorială Dobrogea şi Consiliul Judeţean 
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Constanţa pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Anuala de Arhitectură, 

a_da 2019. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării a unui bun imobil din domeniul public 

al UAT Municipiul Constanţa în domeniul public al Judeţului Constanţa şi înscrierea 

acestuia în domeniul public al Judeţului Constanţa. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru deszăpezire şi combaterea 

lunecuşului pentru iarna 2019-2020 ce vor fi aplicate de Regia Autonomă Judeţeană 

de Drumuri şi Poduri Constanţa „ în reorganizare judiciară, in judicial 

reorganisation, en redressement”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei Integrate de Dezvoltare Durabilă a 

Turismului în Judeţul Constanţa, pentru o perioadă de 10 ani, respectiv 2019-2028. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea HCJ nr.295/28.09.2018 privind aprobarea 

proiectului „Închiderea Centrului de plasament Ovidiu”, a acordului de parteneriat 

cu UAT Judeţul Constanţa, a bugetului proiectului, cheltuielilor conexe ce pot 

apărea şi a cofinanţării acestuia de către Consiliul Judeţean Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

7. Proiect de hotărâre privind stabilirea numărului şi cuantumului burselor şcolare 

aferente anului şcolar 2019-2020 pentru elevii care frecventează cursurile 

instituţiilor de învăţământ special. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

8. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Direcţiei Judeţene pentru Sport 

şi Tineret Constanţa a Sălii de expoziţie (parter şi etaj) situată în Pavilionul 

Expoziţional Constanţa, în data de 26 noiembrie 2019 pentru organizarea unui 

eveniment vocal-simfonic dedicat tinerilor. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

9. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă Federaţiei Române de Şah a Sălii de 

ceremonii în perioada 01-13 iunie 2020 pentru desfăşurarea „Campionatului 

European Individual Feminin de Şah” şi de asemenea a Sălii de expoziţie (parter şi 
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etaj) şi a Sălii de ceremonii situată în Pavilionul Expoziţional Constanţa, în perioada 

07-27 septembrie 2020 pentru desfăşurarea „Campionatului Mondial Individual de 

Juniori”. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

10. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Federaţiei Europene de Kung-

Fu a Sălii de expoziţie (parter şi etaj) situată în Pavilionul Expoziţional Constanţa, 

în perioada 10-11 aprilie 2020 pentru organizarea „Concursului Internaţional de 

Kung-Fu”. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

11. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Uniunii Ziariştilor Profesionişti 

din România a suprafeţei de 2000 mp situată pe parcarea laterală şi a suprafeţei de 

200 mp în interiorul Pavilionului Expoziţional Constanţa precum şi transmiterea 

dreptului de a folosi marca „Festivalul Naţional de Muzică Uşoară Mamaia”, în 

perioada 01-03 mai 2020 pentru desfăşurarea „Festivalului Naţional de Muzică 

Uşoară Mamaia 2020”. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de funcţionare al parcărilor 

adiacente Palatului Administrativ, aflate în administrarea Consiliului Judeţean 

Constanţa. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru efectuarea 

transportului rutier contra cost de persoane prin servicii regulate, executat în judeţul 

Constanţa. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea consumului lunar de carburant pentru 

autovehiculele achiziţionate din fonduri externe nerambursabile, din parcul auto al 

Consiliului Judeţean Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

15. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar domnului Lică Gelu. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

16. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii şi organigramei pentru 

Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 
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Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

17. Proiect de hotărâre privind modificarea Programului cu obiectivele şi lucrările de 

drumuri şi poduri pentru anul 2019, finanţate din bugetul Judeţului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

şi modificarea Listei de Investiţii, pe anul 2019, ale Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

şi a  Listei obiectivelor de Investiţii, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă 

Maria Montessori Constanţa, pe anul 2019. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

şi modificarea Listei de Investiţii, pe anul 2019, pentru Spitalul Clinic Judeţean de 

Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

şi a Listei de Investiţii pe anul 2019, de la Muzeul de Istorie Naţională şi Arheologie 

Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

pe anul 2019, de la Teatrul pentru Copii şi Tineret Constanţa „Căluţul de mare”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

şi a Listei obiectivelor de Investiţii ale Judeţului Constanţa, pe anul 2019. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

 

24. Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită Instituției Prefectului – Județul 

Constanța a Centrului Multifuncțional Educativ pentru Tineret „Jean Constantinˮ în 

data de 01.11.2019 pentru instruirea operatorilor de calculator și a președinților și 



5 
 

locțiitorilor birourilor electorale, ale secțiilor de votare, acțiuni necesare pentru 

alegerea Președintelui României din anul 2019. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

25. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Murat Cristina. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

26. Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui imobil proprietate publică a județului 

Constanța, situat în str. Nicu Măndoi, nr.17A, în 2(două) loturi în vedrea edificării a 

două Case de Tip Familial. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

 

X 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bună ziua, dragi colegi! Astăzi avem 23 de proiecte 

pe ordinea de zi și 3 proiecte pe ordinea suplimentară. Doamna Belu, vă rog frumos 

să faceți prezența.  

D-na. Belu Mariana: Sunt prezenți 34 de consilieri județeni, ședința este legal 

constituită.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dau citire celor 3 proiecte de pe ordinea suplimentară. 

 - Cine este pentru ordinea suplimentară? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 34 voturi pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
 - Cine este pentru întreaga ordine supusă aprobării? Abțineri? Împotrivă? Vă 

mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 34 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului 

Judeţean Constanţa din data de  30 Septembrie 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 34 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
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2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare între Ordinul 

Arhitecţilor din România -  Filiala Teritorială Dobrogea şi Consiliul Judeţean 

Constanţa pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Anuala de Arhitectură, 

a_da 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării a unui bun imobil din domeniul public 

al UAT Municipiul Constanţa în domeniul public al Judeţului Constanţa şi înscrierea 

acestuia în domeniul public al Judeţului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru deszăpezire şi combaterea 

lunecuşului pentru iarna 2019-2020 ce vor fi aplicate de Regia Autonomă Judeţeană 

de Drumuri şi Poduri Constanţa „ în reorganizare judiciară, in judicial 

reorganisation, en redressement”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei Integrate de Dezvoltare Durabilă a 

Turismului în Judeţul Constanţa, pentru o perioadă de 10 ani, respectiv 2019-2028. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
6. Proiect de hotărâre privind modificarea HCJ nr.295/28.09.2018 privind aprobarea 

proiectului „Închiderea Centrului de plasament Ovidiu”, a acordului de parteneriat 

cu U.A.T. Judeţul Constanţa, a bugetului proiectului, cheltuielilor conexe ce pot 

apărea şi a cofinanţării acestuia de către Consiliul Judeţean Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
7. Proiect de hotărâre privind stabilirea numărului şi cuantumului burselor şcolare 

aferente anului şcolar 2019-2020 pentru elevii care frecventează cursurile 

instituţiilor de învăţământ special. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Voia cineva să ia cuvântul, de la Asociația Elevilor 

din Constanța? Vă rog frumos, domnișoară. 

D-ra. Spătariu Sabina: Bună ziua! Sunt Sabina Spătariu de la Asociația Elevilor 

din Constanța. Dorim să salutăm inițiativa Consiliului Județean Constanța, de a intra 

în legalitate și, totodată, sperăm că și Primăria Constanța va lua acest exemplu, 

pentru că elevii chiar au nevoie de sprijin din partea autorităților. Mai ales că 

Asociația Elevilor din Constanța a demarat demersuri încă de acum 3 ani pentru 

acordarea burselor. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bun. Vă mulțumesc, domnișoară. 

8. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Direcţiei Judeţene pentru Sport 

şi Tineret Constanţa a Sălii de expoziţie (parter şi etaj) situată în Pavilionul 

Expoziţional Constanţa, în data de 26 noiembrie 2019 pentru organizarea unui 

eveniment vocal-simfonic dedicat tinerilor. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

9. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă Federaţiei Române de Şah a Sălii de 

ceremonii în perioada 01-13 iunie 2020 pentru desfăşurarea „Campionatului 

European Individual Feminin de Şah” şi de asemenea a Sălii de expoziţie (parter şi 

etaj) şi a Sălii de ceremonii situată în Pavilionul Expoziţional Constanţa, în perioada 

07-27 septembrie 2020 pentru desfăşurarea „Campionatului Mondial Individual de 

Juniori”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
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10. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Federaţiei Europene de Kung-

Fu a Sălii de expoziţie (parter şi etaj) situată în Pavilionul Expoziţional Constanţa, 

în perioada 10-11 aprilie 2020 pentru organizarea „Concursului Internaţional de 

Kung-Fu”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
11. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Uniunii Ziariştilor Profesionişti 

din România a suprafeţei de 2000 mp situată pe parcarea laterală şi a suprafeţei de 

200 mp în interiorul Pavilionului Expoziţional Constanţa precum şi transmiterea 

dreptului de a folosi marca „Festivalul Naţional de Muzică Uşoară Mamaia”, în 

perioada 01-03 mai 2020 pentru desfăşurarea „Festivalului Naţional de Muzică 

Uşoară Mamaia 2020”. 

 

Dl. Iordache Marian: Avem un amendament de propus, domnule președinte.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă ascult. 

Dl. Iordache Marian: Nu putem să ținem Festivalul în același loc unde s-a ținut 

tradițional dar, putem să păstrăm perioada în care Festivalul s-a desfășurat 

tradițional.  

 Festivalul a început în anul 1963, prima ediție a fost între 25-29 august și, de 

aceea, vă propunem un amendament, și anume: În anul 2020, să se desfășoare între 

27-30 august 2020, acest Festival, iar restul condițiilor să rămână neschimbate.  

 Deci, propunerea pentru amendament este să modificăm data, în loc de 1-3 

mai, să fie 27-30 august, ca să păstrăm tradiția celor 40 și ceva de ani.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunt de acord cu dumneavoastră, dar știți prea bine că 

dumnealor organizează, nu organizăm noi. Noi le-am dat pentru perioada respectivă 

doar marca, pentru perioadă limitată. Dar, vă răspunde domnul vicepreședinte 

Claudiu Palaz. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Din punctul meu de vedere nu am nimic împotrivă și 

putem să schimbăm. Dar măcar votăm de principiu, și dacă sunt de acord să schimbe 

perioada, cu mare drag.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Presupun că ei și-au făcut niște raportări, niște calcule. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Suntem de acord și chiar susținem amendamentul 

dumneavoastră, doar să nu-i încurcăm pe ei. Nu știu ce au avut în cap de au luat 

această perioadă, nu le-a zis-o nimeni. Nu a discutat nimeni cu ei să le spună: 

Domnule doar atunci putem. 
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Dl. Crușoveanu Marian: Ceva detalii, pentru că la comisie nu am putut primi aceste 

informații. La modul de organizare. Accesul va fi pe bază de bilet, liber, cum se va 

organiza? 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu am discutat de asta cu ei. Noi nu plătim nimic. 

Interesul este să nu se plătească din partea consiliului niciun ban. Astea sunt 

discuțiile, să nu se plătească nimic. Adică noi nu le dăm bani. Asta este prima 

condiție pe care am cerut-o.  

Dl. Crușoveanu Marian: Am văzut că nu le dăm bani dar punem la dispoziție. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Pe mine unul, cel puțin, atâta timp cât nu am cheltuială 

mi se pare normal. Mai departe nu știu asta. 

Dl. Crușoveanu Marian: Mi se pare normal, ca organizatorii dacă vor face accesul 

contra cost, atunci de ce să primească gratuit dânșii acea suprafață de teren pentru a-

și organiza evenimentul? Să plătească cum plătesc și ceilalți, celelalte societăți sau 

ONG-uri care fac evenimente la noi. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Asta nu am cum să vă spun, dacă vor plăti sau nu. Eu nu 

am de unde să știu. 

Dl. Crușoveanu Marian: Dacă aveți detalii în ceea ce privește organizarea 

evenimentului. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Eu vă propun să votăm de principiu și în prima ședință 

să-i chemăm și să ne explice toate aceste date.  

Dl. Iordache Marian: Eu propun să supunem amendamentul la vot și în funcție de 

rezultatul amendamentului vom vota. Amendamentul este ca: Perioada să nu fie 1-3 

mai și sfârșitul lunii august. Ultimul weekend din august. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dar, vă spun sincer, nu știu dacă putem vota așa ceva 

pentru că dânșii sunt organizatorii și riscăm să ne spună la un moment dat că nu se 

mai poate organiza. Nu cunosc organizarea dumnealor. Noi doar le punem la 

dispoziție.  

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, și încă ceva, la finalul ședinței îl rugăm 

pe domnul vicepreședinte sau pe dumneavoastră să ne spuneți care este situația 

catargului de la Pavilionul Expozițional. Se preocupă întreg județul, așa că vrem să 

știm și noi situația legalității. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu face obiectul acestui punct. 

Dl. Iordache Marian: La final. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Este cu totul altă discuție.  

 - Cine este pentru acest ? 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Domnilor consilieri, singura problemă este doar să nu 

încurce, amendamentul. Repet, nu am nimic împotrivă.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Există riscul să nu se mai poată organiza. Nu cunosc 

toate datele. Noi doar le punem la dispoziție. De aceea v-am spus că în următoarea 

ședință o să îi chemăm în plenul consiliului județean să explice ceea ce vor.  
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Dl. Crușoveanu Marian: Haideți să amânăm atunci votul acestui proiect, pentru că 

noi le dăm și marca neștiind ce vor să organizeze. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu le dăm lor, le dăm posibilitatea să încheie contractele. 

Vă spun altceva, votăm cu amendamentul dumneavoastră și dacă după ce le vom 

comunica hotărâre consideră că nu este bună perioada, se intră, se modifică. Dar 

trebuie să le dăm acceptul să aibă timp să își facă contractele.  

Dl. Crușoveanu Marian: Pe ce? Pentru că noi nu știm cum va fi organizat acest 

festival! 

D-na Belu Mariana: Pe dreptul de folosință, dăm acceptul.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Pe dreptul de folosință, atât le dăm noi. Doar 3 zile le 

dăm marca, nu mai mult.  

Dl. Crușoveanu Marian: Festivalul are o tradiție, nu pot să risc. Nu știu ce au dânșii 

în cap, cum vor să organizeze! Ce vor să facă? 

Dl. Moldovanu Vasile: Domnule președinte, permiteți să iau cuvântul? Eu propun 

să se voteze proiectul așa cum a fost, sigur și amendamentul propus de domnul 

consilier, urmând ca după aceea să analizăm.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

 - Cine este pentru acest amendament? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 17 voturi pentru.  

 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu mă deranjează schimbarea datei dar, repet, dacă 

încurcă data, voi intra cu el, voi reveni cu proiectul pentru a modifica data. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Repet: 

 - Cine este pentru acest amendament?  

D-na. Belu Mariana: 17 voturi pentru. 

 

Dl. Crușoveanu Marian: Cel mai important pentru acest proiect este să vină să ne 

explice, să ne detalieze.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Am înțeles. 

 - Cine este împotrivă? Cine se abține? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 6 abțineri. 12 împotrivă. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu a trecut amendamentul.  

D-na. Belu Mariana: A avut doar 17 voturi, amendamentul.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: De aceea, vă propun, ca în următoarea ședință, de asta 

am spus cu amendamentul și ne-am abținut noi cei de la PSD și de la ALDE, ca în 

următoarea ședință să vină dumnealor și să ne explice exact cum vor dumnealor și 

după aceea să votăm acest amendament. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
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D-na. Belu Mariana: 19 voturi pentru. 16 abțineri (grupul PNL). A trecut proiectul. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Crușoveanu, eu am repetat de atâtea ori că 

v-aș ruga, în plenul consiliului județean, să nu faceți politică. Să ne vedem de 

administrație. Am fost de acord și am acceptat impertinența dumneavoastră de 

fiecare dată dar nu mai sunt dispus să o accept.Trei la mână, dacă nu cunoașteți legea, 

nu este vina mea. Mergeți și citiți. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de funcţionare al parcărilor 

adiacente Palatului Administrativ, aflate în administrarea Consiliului Judeţean 

Constanţa. 

 

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, acest regulament nu reglmentează 

nimic. Doar identifică după 30 de ani de la Revoluție, care sunt parcările din jurul 

acestei clădiri, a Palatului Administrativ, și atât. 

 Reglemetează până la urmă totuși ceva în sensul că după orele de program, 

după ora 18,00, vor fi ridicate barierele și cetățenii care vin în zona aceasta pot parca 

în parcarea consiliului județean.  

 Totuși, modul în care se propune utilizarea acestor parcări, identificarea 

parcărilor, cadastrarea lor, stabilirea numărului de locuri de parcare, nu sunt 

probleme în regulament. Un regulament care nu se adresează la nimic și care nu dă 

răspuns la nimic eu cred că nu este regulament. 

 Ar trebui să fie retras, să fie copletat cu toate informațiile necesare, să se facă 

o clarificare. Dacă parcarea care este acum la, nu știu dacă pot să spun numele firmei 

care, nu pot, lângă restaurantul Bueno, este normal să fie o parcare gratuită și nu una 

cu plată iar toate celelalte parcări să fie parcări care să deservească instituțiile 

publice.  

 Eu cred că nu este de fapt o reglementare, ceea ce înseamnă acest regulament 

și, de aceea, v-aș propune să-l retrageți.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: În primul rând, domnule consilier, nu este ora 11,00, 

este ora 18,00. Doi la mână, înțeleg că nu vreți să oferiți constănțenilor parcare 

gratuită, ok, înțeleg și treaba aceasta că PNL-ul întotdeauna s-a opus. 

 Supun la vot acest proiect 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 19 voturi pentru. 16 voturi împotrivă(grupul PNL). 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Îi dau cuvântul domnului vicepreședinte Palaz să vă 

explice în câteva cuvinte. 
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Dl. Palaz Claudiu Iorga: Parcarea nu este la Bueno.  

Dl. Niculescu George Sergiu: Ba da, una este. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu știu de ce spuneți că parcarea este lăsată la dispoziția 

unei firme. 

Dl. Niculescu George Sergiu: Nu, nu este la dispoziția firmei. Așa este denumită. 

Pentru că altfel dacă îi spunem parcare pe latura vest și est aferentă, pe latura de est 

regim de funcționare parcare publică gratuită. Câtă lume din sală știe care este 

parcarea pe latura de est, parcarea nord-vest, situată pe platoul administrativ. Nu se 

înțelege.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Păi dumneavostră cum voiați să le denumim? 

Dl. Niculescu George Sergiu: Eu, în primul rând la comisie, unde am fost prezent 

marți, am cerut ca proiectul de hotărâre să fie completat cu o schiță cadastrală în care 

să fie reliefată fiecare parcare, și numerotate. De asemenea să se prezinte în raportul 

proiectului numărul de locuri de parcare care vor reeși în urma acestei reglemetări: 

Primărie, va avea 47 de locuri de parcare, cea de la Prefectură 38. Câte locuri de 

parcare reglementăm în total?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Avem 160 de locuri de parcare care am vrut să le punem 

după ora 18,00 la dispoziția constănțenilor, gratuit. Nu se bagă taxă pe niciuna. Eu 

nu știu ce este greșit aici. Mie îmi era mai simplu să ridicăm barierile și să dăm 

drumul la liber. Cred că este civilizat ca omul să vadă acolo, pus pe un afiș, când 

poate să aibă acces în parcare. Să nu creeze tensiuni între gardieni și între cetățeni. 

Mi se pare civilizat. Nu este normal ca să lase tu intri, tu nu intri acolo.  

Dl. Niculescu George Sergiu: Aici aveți dreptate. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Numai puțin. Cadastrul este făcut, vreți nu vreți, de pe 

vremea când eram subprefect. Și eu m-am ocupat de cadastrarea întregii clădiri și a 

întregului parc și este în proprietatea municipiului și nu se plătește nicio taxă la stat. 

Ce propuneți dumneavoastră ar însemna să fac dezmembrământ pe fiecare parte.  

Dl. Niculescu George Sergiu: Nu! Reliefat! Nu am zis să dezmembrăm! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Păi nu am cum să fac cadastru pe fiecare parcare.  

Dl. Niculescu George Sergiu: Domnule vicepreședinte, eu am zis că anexă la 

proiect trebuia să fie o schiță cadastrală.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: O aveți aici, schița cadastrală. 

Dl. Niculescu George Sergiu: Nu era, la comisie nu a fost.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, să înțeleg că dumneavoastră voiați 

numărul locurilor de parcare? 

Dl. Niculescu George Sergiu: Asta am cerut, numărul locurilor de parcare. Nu erau. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Poate că nu v-a dat dumneavoastră dar credeți-mă am 

încercat și le-am numerotat ca să putem să fie în regulă. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă dau cuvântul, domnule consilier. 
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Dl. Bizineche Adrian: Colegii au spus că  nu văd de ce trebuie acest regulament. 

Nu ați observat că cel mai important aspect al acestui regulament era că lumea poate 

să parcheze gratuit, aici, după ora 18,00. Vă mulțumesc frumos. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru efectuarea 

transportului rutier contra cost de persoane prin servicii regulate, executat în judeţul 

Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea consumului lunar de carburant pentru 

autovehiculele achiziţionate din fonduri externe nerambursabile, din parcul auto al 

Consiliului Judeţean Constanţa. 

Vă ascult, domnule consilier. 

 

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, anul trecut am avut un proiect 

asemănător, este vorba de autovehiculele din parcul propriu al consiliului județean 

și propunerea noastră a fost ca să avem un consum de 400 litri de carburant/lunar. 

 Dumneavoastră ați propus 600 litri, în final noi ne-am abținut la proiectul de 

hotărâre pentru parcul propriu. De data aceasta veniți cu un autovehicul achiziționat 

din fonduri europene. Propunerea dumneavoastră este 600 litri, noi vă propunem ca 

să rămână la 400 litri de carburant/lunar. Mulțumesc. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Este amendament? 

Dl. Iordache Marian: Este amendament, da. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bun. Știți prea bine că pentru acest proiect sunt foarte 

multe drumuri de făcut în județ. Cunoașteți proiectul? Mi-aș dori să-l cunoașteți și 

să vedeți câte curse sunt în județ. Bun. Eu supun la vot 

 - Cine este pentru acest amendament? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 15 pentru. 19 voturi împotrivă. O abținere.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă dați seama că acel proiect nu ar putea să 

funcționeze dacă nu se îndeplinesc toate criteriile din proiect. Dar, mi-aș fi dorit să 

citiți proiectul.  

 - Cine este pentru întregul proiect? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 19 voturi pentru. 16 împotrivă. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
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15. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar domnului Lică Gelu. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
16. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii şi organigramei pentru 

Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
17. Proiect de hotărâre privind modificarea Programului cu obiectivele şi lucrările de 

drumuri şi poduri pentru anul 2019, finanţate din bugetul Judeţului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
18. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

şi modificarea Listei de Investiţii, pe anul 2019, ale Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

şi a  Listei obiectivelor de Investiţii, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă 

Maria Montessori Constanţa, pe anul 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

şi modificarea Listei de Investiţii, pe anul 2019, pentru Spitalul Clinic Judeţean de 

Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  
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D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

şi a Listei de Investiţii pe anul 2019, de la Muzeul de Istorie Naţională şi Arheologie 

Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
22. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

pe anul 2019, de la Teatrul pentru Copii şi Tineret Constanţa „Căluţul de mare”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
23. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 

şi a Listei obiectivelor de Investiţii ale Judeţului Constanţa, pe anul 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
24. Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită Instituției Prefectului – Județul 

Constanța a Centrului Multifuncțional Educativ pentru Tineret „Jean Constantinˮ în 

data de 01.11.2019 pentru instruirea operatorilor de calculator și a președinților și 

locțiitorilor birourilor electorale, ale secțiilor de votare, acțiuni necesare pentru 

alegerea Președintelui României din anul 2019. 

        - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

 

      Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

25. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Murat Cristina. 

  - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 
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      Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
26. Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui imobil proprietate publică a județului 

Constanța, situat în str. Nicu Măndoi, nr.17A, în 2(două) loturi în vedrea edificării a 

două Case de Tip Familial. 

  - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

D-na. Belu Mariana: 35 voturi pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc foarte mult. Dragi colegi, vă urez o zi 

bună, succes în campania electorală! 

 

X 

 

PREŞEDINTE, 
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